
 Warszawa, 23.10.2022 r.

Protokół

Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Mazowieckiego Związku Szachowego 

i

Nadzwyczajnego Zebrania Wyborczego Delegatów Mazowieckiego Związku Szachowego 

na Walne Zgromadzenie Delegatów Polskiego Związku Szachowego

Zebranie Delegatów Mazowieckiego Związku Szachowego odbyło się w Warszawie przy ul.
1sierpnia 1 (Novotel Warszawa Airport), dn. 23.10.2022 r. o godz. 11.00.

Zebranie  otworzyła  Agnieszka  Brustman  -  Wiceprezes  Mazowieckiego  Związku
Szachowego.  Po  powitaniu  stwierdzono  wydanie  Delegatom  49  mandatów.  Ponadto  w
zebraniu  uczestniczyło  3  członków  honorowych  oraz  obserwator  z  ramienia  Polskiego
Związku Szachowego, Wiceprezes Zarządu Paweł Zaskalski, na podstawie Uchwały Zarządu
PZSzach nr 108/10/2022 r.

Następnie  Wiceprezes  MZSzach  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zatwierdzenia  Porządku
Obrad. 

W trakcie Zebrania doszedł jeden Delegat, któremu wydano mandat nr 50. 

Za przyjęciem Porządku Obrad - 49 głosy,  przeciw - 0 głosów, wstrzymało się  - 1 głos.
Porządek Obrad został przyjęty.

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie przyjęcia Regulaminu Obrad.

Za  przyjęciem  Regulaminu  -  49  głosy,  przeciw  -  0  głosów,  wstrzymało  się  -  1  głos.
Regulamin Obrad został przyjęty. 

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do wyboru Przewodniczącego Walnego Zebrania
Delegatów MZSzach. 

Agnieszka Brustman zgłosiła kandydaturę Dariusza Kolińskiego (wyraził zgodę), 

Waldemar Dudziński zgłosił kandydaturę Ryszarda Królikowskiego (wyraził zgodę).

Więcej kandydatur nie zgłoszono, zamknięto listę Kandydów i przystąpiono do głosowania.

Za kandydaturą Dariusza Kolińskiego  - 22 głosów.

Za kandydaturą Ryszarda Królikowskiego - 26 głosów. Jeden Delegat wstrzymał się.

Przewodniczącym WZD MZSzach został wybrany Ryszard Królikowski. 

Przewodniczący zebrania przystąpił do wyboru protokolanta obrad. 

Agnieszka Brustman zgłosiła kandydaturę Teresy Osypiuk  (wyraziła zgodę). 

Więcej  kandydatur nie zgłoszono, zamknięto listę zgłoszeń i przystąpiono do głosowania.
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Za kandydaturą  Teresy Osypiuk - 50 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się - 0
głosów.

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Delegatów MZSzach przystąpił do przeprowadzenia
wyborów członków do poszczególnych Komisji. 

Rozpoczęto  od  zgłaszania  kandydatów do Komisji  Mandatowej.  Do pracy w tej  komisji
zgłoszono:  Dariusza  Różyckiego,  Andrzeja  Olsztyńskiego,  Waldemara  Dudzińskiego,
Mariana Rutkowskiego. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący przeprowadził poprzez głosowanie wybory Komisji Mandatowej w formie
oddzielnego głosowania nad każdą z Kandydatur w kolejności ich zgłoszeń:

Za kandydaturą Dariusza Różyckiego - 39 głosów.

Za kandydaturą  Mariana Rutkowskiego - 28  głosy. 

Za kandydaturą Waldemara Dudzińskiego - 26 głosów.

Za kandydaturą Andrzeja Olsztyńskiego - 15 głosów.

W wyniku głosowania do Komisji zostało wybranych 3 pierwszych Kandydatów.

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. Do pracy w tej
komisji zgłoszono: Tomasza Sikorskiego (wyraził zgodę), Konrada Wnuka (wyraził zgodę),
Dariusza  Gajewskiego  (wyraził  zgodę),  Andrzeja  Olsztyńskiego  (nie  wyraził  zgody),
Krzysztofa Bobińskiego (wyraził zgodę),  Dariusza Kolińskiego (wyraził zgodę).

W trakcie Zebrania doszedł jeszcze jeden Delegat, któremu wydano 51 mandat.    

Przewodniczący przeprowadził poprzez głosowanie wybory Komisji Skrutacyjnej w składzie:

Za kandydaturą Tomasza Sikorskiego – 43 głosy. 

Za kandydaturą Dariusza Gajewskiego – 34 głosy.

Za kandydaturą  Dariusza Kolińskiego – 26 głosów.

Za kandydaturą Konrada Wnuka – 24 głosy. 

Za kandydaturą Krzysztofa Bobińskiego - 24 głosy.

W wyniku głosowania do Komisji zostało wybranych 3 pierwszych Kandydatów.

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. Do pracy
w tej komisji zgłoszono: Artura Suliborskiego (wyraził zgodę), Przemysława  Ponikowskiego
(wyraził zgodę). 

Przewodniczący przeprowadził poprzez głosowanie wybory Komisji Uchwał i Wniosków w
składzie: Artur Suliborski, Przemysław Ponikowski.  

Za przyjęciem ww. składu Komisji Uchwał i Wniosków było 51 głosów, przeciw - 0 głosów,
wstrzymujących się - 0 głosów.

Przewodniczący ogłosił kilka minut przerwy na ukonstytuowanie się składów komisji.
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Komisja Mandatowa: 

Przewodniczący - Dariusz Różycki 

Sekretarz - Marian Rutkowski

Członek - Waldemar Dudziński

(Protokół z pracy Komisji w załączeniu).

Komisja Skrutacyjna: 

Przewodniczący - Tomasz Sikorski

Sekretarz - Dariusz Gajewski 

Członek - Dariusz Koliński

(Protokół z pracy Komisji w załączeniu).

Komisja Uchwał i Wniosków: 

Przewodniczący - Artur Suliborski

Członek - Przemysław Ponikowski 

(Protokół z pracy Komisji w załączeniu).

Przewodniczący  zebrania  przeszedł  do  kolejnego  punktu  porządku  obrad:  Sprawozdanie
merytoryczno-finansowe  Zarządu  Mazowieckiego  Związku  Szachowego  za  ostatni  okres
działalności.

Sprawozdanie merytoryczno-sportowe  za ostatni okres działalności 2021/2022 r. przedstawił
Dariusz Koliński. 

Po przedstawieniu sprawozdania merytorycznego Ryszard Królikowski zwrócił uwagę, że w
sprawozdaniu   pominięto   trzymiesięczny  okres  jego  pracy  społecznej  w  charakterze
administratora  wojewódzkiego  MA  Centralnego  Rejestru  PZSzach.  Dariusz  Koliński
przeprosił Ryszarda Królikowskiego za ten błąd. Ryszard Królikowski nie przyjął przeprosin.

Następnie  Agnieszka  Brustman  przedstawiła  Sprawozdanie  Finansowe  Zarządu
Mazowieckiego Związku Szachowego za 2021 r.

W  trakcie  przedstawiania  sprawozdania   finansowego  wyjaśniła  sytuację  finansową
MZSzach,  koszty  Zarządu za 2021 r.  oraz  doprecyzowała,  że od  3 października 2021 r.
rozpoczął działania nowy Zarząd i nowy Prezes.

Po przedstawieniu sprawozdań   wywiązała  się  dyskusja,  w której  głos zabierali:  Andrzej
Olsztyński,  Robert  Krasiewicz,  Dariusz  Różycki,  która  dotyczyła  zasadności  niektórych
wydatków z listy kosztów Zarządu takich jak np. film  o wartości 5000 zł. 

Były Prezes Robert  Krasiewicz stwierdził, iż w tej sprawie Komisja Rewizyjna nie zwróciła
się do niego  na piśmie i odmówił składania wyjaśnień na zebraniu.

Następnie Prezes PZSzach Radosław Jedynak zapytał o ilość pieniędzy na koncie MZSzach.
Agnieszka Brustman udzieliła wyjaśniającej odpowiedzi.
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Przewodniczący zebrania  poprosił o sprawozdanie Komisji Mandatowej. 

Przewodniczący  Komisji  Mandatowej  poinformował,  że  łącznie  wydano  51  mandatów
Delegatom  MZSzach  (Członkowie  Zwyczajni),  49  mandatów  wydano  na  podstawie
prawidłowo przedstawionych oświadczeń lub upoważnień. Dwa mandaty wydane delegatom
LKS „Wrzos” Międzyborów oraz ZMCh Polska YMCA Warszawa zawierały braki formalne.
Delegat ZMCh Polska YMCA Warszawa przedstawił wyczerpujące wyjaśnienie i ten mandat
został  zaakceptowany.  W przypadku  klubu LKS „Wrzos” Międzyborów przeprowadzono
głosowanie. Wynik: za -  35 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się - 7 głosów. W
wyniku głosowania Walne Zebranie Delegatów uznało 51 prawidłowych mandatów.

Komisja  Mandatowa  stwierdziła,  że  dzisiejsze  zebranie  jest  prawomocne  w  pierwszym
terminie.

Przewodniczący zebrania udzielił głosu Henrykowi Budrewiczowi, który zasugerował, aby  w
przyszłości kierownik sekcji mógł podpisywać upoważnienie na zebranie WZD.

Następnie jeden delegat opuścił obrady. 

W kolejnym punkcie porządku obrad Dariusz  Różycki  przedstawił  sprawozdanie  Komisji
Rewizyjnej za 2021 rok.

(Sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

Agnieszka Brustman udzieliła obszernych wyjaśnień  na punkt  ze sprawozdania dotyczący
pożyczki zaciągniętej przed laty przez któryś z byłych Zarządów, zaznaczyła, że nie mamy
jeszcze dokładnej wiedzy w tej sprawie, ale obecny Zarząd  poniósł finansowe konsekwencje
tego zdarzenia.  Dodała,  że  zostały podjęte  natychmiastowe działania,  w wyniku  których
sprawa będzie rozpatrywana  ponownie w przyszłości  i  do niej  powrócimy na następnym
zebraniu. Dodała również, że nie ma powodu do obaw ponieważ sytuacja finansowa związku
jest bardzo dobra.

Ryszard Królikowski zasugerował udzielenie absolutorium  za okres sprawozdawczy.

Po  zapoznaniu  się  ze  sprawozdaniami  wywiązała  się  dyskusja,  w  której  głos  zabierali:
Przewodniczący Ryszard Królikowski, Prezes PZSzach Radosław Jedynak, Dariusz Koliński i
Agnieszka Brustman.

Agnieszka Brustman była  pytana o  budżet na zorganizowanie Walnego Zebrania Delegatów
w lutym i udzieliła odpowiedzi, iż był to koszt 550 zł - wynajem sali z bufetem kawowym. 

Ryszard  Królikowski  zadał  pytanie:  Jaki  jest  postęp  prac  w  sprawie  nowego  Statutu?
Agnieszka Brustman poinformowała Walne Zgromadzenie Delegatów, iż praca nad nowym
Statutem Mazowieckiego Związku  jest  bardzo zaawansowana.  Między innymi  powołano
trzyosobową  Komisję  Statutową,  która  przeprowadziła  konsultacje  z  autorami  aktualnie
obowiązującego Statutu z roku 1999 i uwzględniła wiele uwag i poprawek. 

Andrzej Olsztyński zwrócił uwagę,  aby rozmawiać  o sprawozdaniu za 2021 r. i ponownie
zwrócił się z pytaniem:  Na jaki film  zostały wydane pieniądze Mazowieckiego Związku
Szachowego? Głos w dyskusji zabrał również Robert Krasiewicz oraz Dariusz Koliński. 
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Następnie Krystian Kuźmicz skierował  zapytanie do Dariusza Kolińskiego, czy prowadził
zajęcia podczas szkoleń juniorów, ponieważ jego zdaniem poziom szachowych umiejętności
koordynatora kadry budzi wątpliwości.

Dariusz Koliński  odpowiedział,  że jako koordynator  Kadry Juniorów był  obecny podczas
wszystkich  zajęć,  przygotowywał  materiały szkoleniowe i  prowadził  zajęcia dla juniorów
początkujących,  ale  przede  wszystkim  jego  funkcja  polegała  na zorganizowaniu  i
skoordynowaniu  całego  rocznego  szkolenia  juniorów.  Dodał,  że  szkolenia  prowadził
arcymistrz Marcel Kanarek.

Po udzieleniu głosu przez przewodniczącego, Tomasz Delega wniósł wniosek o zamknięcie
dyskusji. Dyskusja jednak nadal trwała. 

W związku z tym przewodniczący zebrania WZD zarządził głosowanie w sprawie zamknięcia
dyskusji i przejścia do punktu następnego: za - 31 głosów, przeciw - 13, wstrzymujących się -
0 głosów.

Następnie przewodniczący przeszedł do punktu następnego i zarządził głosowanie w sprawie
udzielenia  absolutorium  dla  Zarządu  za  2021  r.:  za  -  41  głosów,  przeciw  -  0  głosów,
wstrzymujących się - 6 głosów.

W wyniku ustąpienia Prezesa wybranego w 2021 roku, Przewodniczący obrad  przeszedł do
kolejnego punktu porządku zebrania i poprosił, aby kandydaci na Prezesa przedstawili swoją
osobę. Jako pierwsza swoją kandydaturę zaprezentowała Agnieszka Brustman.

Następnie Przewodniczący zebrania poprosił o przedstawienie swojej kandydatury  drugiego
kandydata Roberta Krasiewicza.

W kolejnym kroku ustalono zasady głosowania na Prezesa (wybranego zakreślamy X, nie
wybranego skreślamy). Przewodniczący zarządził głosowanie.

Komisja Skrutacyjna ogłosiła wyniki głosowania: 

Za kandydaturą Agnieszki Brustman - 25 głosów

Za kandydaturą Roberta Krasiewicza - 23 głosy 

Jeden głos był nieważny i jeden się wstrzymał.

Prezesem Mazowieckiego Związku Szachowego została Agnieszka Brustman.

Przewodniczy  zebrania  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na członka  Zarządu.  Agnieszka
Brustman  zaproponowała  kandydaturę  Artura  Suliborskiego  (wyraził  zgodę),  Dariusz
Różycki  zgłosił  Ryszarda Królikowskiego (nie wyraził  zgody),  Robert  Krasiewicz  zgłosił
Macieja Kowalca (wyraził zgodę).

Następnie  Przewodniczący  zebrania  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na  delegatów  z
Mazowsza  do  reprezentowania  Mazowieckiego  Związku  na  WZD  Polskiego  Związku
Szachowego.

Zgłoszone kandydatury: Tomasz Delega, Krystian Kuźmicz, Andrzej Kądziołka, Agnieszka
Brustman,  Robert  Krasiewicz,  Andrzej  Olsztyński,  Ryszard  Królikowski,  Waldemar
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Dudziński,  Dariusz  Różycki,  Marian  Rutkowski,  Maciej  Kowalec,  Marek  Prus, Teresa
Osypiuk, Artur Suliborski.

Razem zgłoszono 14 osób na 7 miejsc.

W  czasie  przygotowania  kart  do  głosowania  Przewodniczący  zebrania  udzielił  głosu
kandydatom  na  członka  Zarządu  Mazowieckiego  Związku  Szachowego.  Pierwszy
zaprezentował swoją osobę Maciej Kowalec. Jako drugi zaprezentował się Artur Suliborski.

Przewodniczący  zebrania  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wyboru  członka  Zarządu  po
rezygnacji Krzysztofa Parola poprzez skreślenie  osoby nie wybieranej. 

Za kandydaturą Macieja Kowalca – 22 głosy

Za kandydaturą Artura Suliborskiego - 25 głosów

Nowo wybranym członkiem Zarządu Mazowieckiego Związku Szachowego  został  Artur
Suliborski. 

Protokół komisji skrutacyjnej w załączniku.

Następnie przewodniczący zebrania zarządził głosowanie w sprawie wyboru Delegatów na
WZD Polskiego Związku Szachowego poprzez skreślenie 7 osób, których nie wybieramy.

Komisja skrutacyjna przedstawiła wyniki wyborów Delegatów MZSzach na WZD Polskiego
Związku Szachowego:

1. Maciej Kowalec - 28 głosów

2. Ryszard Królikowski - 27 głosów

3. Agnieszka Brustman - 26 głosów

4. Tomasz Delega - 26 głosów

5. Waldemar Dudziński - 25 głosów

6. Artur Suliborski - 25 głosów

7. Robert Krasiewicz - 24 głosy

8. Marian Rutkowski - 23 głosy

9. Teresa Osypiuk - 22 głosy

10. Dariusz Różycki - 22 głosy

11. Andrzej Kądziołka - 21 głosów

12. Krystian Kuźmicz -  20 głosów

13. Andrzej Olsztyński - 20 głosów

14. Marek Prus - 20 głosów

W  wyniku  głosowania  Delegatami  na  WZD  Polskiego  Związku  Szachowego   zostało
wybranych siedem osób z największa ilością głosów. 
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Protokół komisji skrutacyjnej w załączniku.

Następnie przewodniczący zebrania zrządził głosowanie  nad przyjęciem uchwał:

1.  Wniosku o powołanie Rady Klubów (reprezentowanych przez  przedstawicieli  klubów
uczestniczących w rozgrywkach centralnych) złożonego przez Dariusza Różyckiego

2.  Uchwała  w  sprawie  listy  rezerwowej  kandydatów  na Walne  Zgromadzenie  Polskiego
Związku Szachowego.

Uchwały zostały przyjęte przez aklamację. 

Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków w załączniku.

Po  przyjęciu  uchwał  przewodniczący  ogłosił,  iż  porządek  obrad  został  wyczerpany,
podziękował za udział w obradach i zakończył zebranie.

  ………………………                                                                           …..……………..          

   Ryszard Królikowski                                                                             Teresa Osypiuk           
Przewodniczący   Zebrania                                                                     Protokolant Zebrania 

Załączniki:

1. Sprawozdanie merytoryczne

2. Sprawozdanie finansowe, sprawozdanie Komisji rewizyjnej

3. Sprawozdanie komisji mandatowej, skrutacyjnej, uchwał i wniosków.
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